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روشناییمیدانشهیدکشوریتکمیلمیشود
ســید مرتضی حسینی مدیر عامل سازمان با بیان این مطلب افزود: 
با دستور دکترشــاهین کلانتری بنگر، شهردار بابل و با هدف تامین 
روشنایی مطلوب، ارتقا امنیت و زیباسازی شهری، سیستم روشنایی 
میدان شهید کشوری به زودی احداث و به یکی از میادین با روشنایی 

مناسب در شب تبدیل خواهد شد.
به گزارش امتیاز و به نقل از روابط عمومی سازمان سیما منظر و 
فضای سبز شهرداری بابل حسینی ادامه داد: ایجاد روشنایی مناسب 

برای این میدان از مطالبات متعدد شهروندان بوده و با تاکید شهردار و 
دستور ویژه ایشان به بخش های مرتبط تلاش می کنیم با هماهنگی 
های صورت پذیرفته طی چند روز آینده این مهم را عملیاتی نماییم.
وی همچنین گفت: با توجه به پایش شــهری صــورت پذیرفته و 
متناسب با حساســیت موضوع، بر اساس اولویت منطقه ای و تعامل 
مناســب با ادارت برق شمال و جنوب تلاش میکنیم مسیرها و معابر 
خاموش یا کم نور شهر به زودی ارتقا لوکس نوری یافته و با استفاده 

از امکانات روز و تجهیزات مناسب علاوه بر افزایش سطح روشنائی از 
کاهش محسوس مصرف برق نیز برخوردار باشیم .مدیر عامل سازمان 
سیما منظر و فضای سبز در پایان اشاره کرد: طرحهای ویژه زیباسازی 
میدان شهید کشوری هم به عنوان یک از مهمترین میادین شهری 
بابل در دســتور مطالعه سازمان قرار دارد و ان شاالله پس از تایید لازم 
، با کمک و مســاعدت هنرمندان عزیز شــهر اجرا و در معرض دید 

شهروندان محترم قرار خواهد گرفت.

شهرستان
اخبار کوتاه 

محبوبی با بیان اینکه در حال حاضر دو تصفیه خانه 
در شهرک های صنعتی سفیدرود و نالکیاشر لنگرود 
در حال احداث اســت، گفــت: دو هزار و ۳۱۱ متر 
مکعب پساب صنعتی بر اساس ظرفیت این تصفیه 
خانه ها در ۱۰ موقعیت اســتانی متصل به شــبکه 
تصفیه خانه مرکزی در حال افزایش است.همایش 
ارتقاء ایمنی، بهداشــت و محیط زیست در رشت 

برگزار شد.
مهدی محبوبی حســن کیاده، مدیرعامل شرکت 
شــهرک های صنعتی اســتان گیلان در همایش 
ارتقــاء ایمنی، بهداشــت و محیط زیســت گفت: 
طرح ممیزی ایمنی و بهداشــت واحدهای تولیدی 
در راســتای برنامه های راهبــردی وزارت صنعت 
معــدن و تجارت و ســازمان صنایــع کوچک و 
شــهرکهای صنعتــی ایران با هدف ارتقا ســطح 
ایمنی، بهداشت ومحیط زیست واحدهای صنعتی 
مستقر در شــهر ک ها و نواحی در دستور کار این 
شرکت قرار گرفته است.وی در ادامه بیان داشت: 
درخواست ما از مدیران تولیدی، سرمایه گذاران و 
واحدهای صنعتی اســتان، مطالعه جدی طرح های 
مطالعاتی شــهرک های صنعتــی در این خصوص 
است که بســیار کاربردی است و منجر به کاهش 
آلاینده ها و رفع مشــکلات زیســت محیطی در 
حوزه صنعت خواهد شــد.محبوبی ادامه داد: بحث 
ایجاد تصفیه خانه ها و بهره وری از تصفیه خانه های 

صنعتی به جهــت پالایش پســاب های صنعتی، 
شرکت شهرک های صنعتی استان اقدام به احداث 
تصفیه خانه صنعتی در شــهرک های صنعتی بندر 
انزلی، لاهیجان، ســیاهکل، تالش، صومعه ســرا، 
رضوانشــهر، شفت، لوشــان، رودســر و نقره ده 

آســتانه اشرفیه نموده اســت.وی با بیان اینکه در 
حال حاضر دو تصفیه خانه در شهرک های صنعتی 
ســفیدرود و نالکیاشر لنگرود در حال احداث است، 
گفت: دو هزار و ۳۱۱ متر مکعب پساب صنعتی بر 
اســاس ظرفیت این تصفیه خانه ها در ۱۰ موقعیت 

استانی متصل به شــبکه تصفیه خانه مرکزی در 
حال افزایش است.مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی اســتان گیــلان گفت: تهیه شناســنامه 
HSE، ممیزی و بررســی سطح ایمنی واحدهای 
صنعتی شهرک های صنعتی استان منجر به ترغیب 

و ایجاد بستر مناسب برای واحدهای تولیدی استان 
خواهد شد و پارامترهای زیست محیطی و آنچه که 
در تهیه ممیــزی واحدهای صنعتی بکار می رود از 
جمله مقدار پســماند، نحوه مدیریت پسماند، مقدار 
فاضلاب خروجی، سیستم پیش تصفیه، تجهیزات 
کنترل هوا، میزان سرمایه گذاری در بخش محیط 
زیســت و…در کاهش آلاینده ها موثر می باشد.

محبوبی ادامه داد: ممیــزی ۶۷۳ واحد بهره بردار 
صنعتــی در خصوص مدیریت پســاب صنعتی و 
مدیریت پســماند و اتصــال ۳۴۰ واحد صنعتی به 
شــبکه فاضلاب، خوداظهاری توســط آزمایشگاه 
معتمد محیط زیست و کاهش آلاینده ها از طریق 
این آزمایشگاه ها و…از دیگر اقدامات انجام شده 
توسط شرکت شهرکهای صنعتی در این خصوص 
است.وی پیشنهاد کرد که برای بررسی تخصصی 
آیتم هــای آلاینــده و آنالیز پســاب های صنعتی، 
برگزاری منظم جلســات و ارائه گزارش هر حوزه 
تولیدی الزامی اســت و این امر باعث می شود که 
مشــاورین HSE شرکت شــهرک های صنعتی 
اســتان بتواننــد اقدامات مفیدتــری در خصوص 
ایمنی، بهداشت، محیط زیست و انرژی واحدهای 
استان انجام دهند و با هم افزایی اداره کل صمت 
گیلان، اداره کل محیط زیســت اســتان و ادارات 
ذیربط در زمینه امکان ارائه و بررسی وضعیت فعلی 

واحدهای صنعتی استان این امر محقق می شود.

مدیرعامل شرکت گاز گیلان از فرزند 
شهید مدافع حرم تجلیل کرد

طی مراســمی با حضــور مدیرعامل، معاونیــن و جمعی از 
کارکنان شرکت گاز استان گیلان از دختر شهید مدافع حرم 
مهدی )حامد( کوچک زاده با اهدای هدیه ای تجلیل شد.به 
گزارش روابط عمومی گاز گیلان، در این مراســم عیســی 
جمال نیکویی مدیرعامل شــرکت گاز اســتان گیلان گفت: 
وظیفه همه ما ارج نهادن به مقام شــامخ شــهدا و تکریم از 
خانواده های معزز ایشــان به عنوان یادگاران مدافعین حریم 
ولایت مي باشد.وی اظهار داشت: مدافعین حرم با جانفشانی 
و از خودگذشــتگی سبب عزت و ســربلندی اسلام و ایران 
شــدند و جانفشانی این عزیزان موجب شد تا در پایان جنگ 
با داعش، علیرغم حمایت های جهانی از تکفیری ها، صدمه 
ای بــه حرم حضرات معصومین وارد نشــود.لازم به توضیح 
اســت شــهید مهدی )حامد( کوچک زاده متولد ۲۸ شهریور 
۱۳۶۱ در شهرستان رشت اســت که روز دوشنبه ۱۲ بهمن 
مــاه ۱۳9۴ در دفاع از حرم حضــرت زینب)س( و در جریان 
آزادسازی شهرهای نبل و الزهرا در استان حلب سوریه بر اثر 

اصابت ترکش خمپاره به درجه رفیع شهادت رسید.

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان مطرح کرد:
اعتماد مردم راه موفقیت پروژه های 

بازآفرینی شهری
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان با اشاره به ضرورت 
اجرای طرح های بازآفرینی شــهری مشــابه طــرح بازآفرینی 
محله  همت آباد برای شــهر اصفهان گفــت: یکی از مهمترین 
موضوع هــا در اجرای این مدل پروژه ها حمایت و اعتماد مردم 
اســت.علیرضا قاری قرآن در دوازدهمین جلسه ستاد بازآفرینی 
شهری استان با بیان اینکه الگوی بازآفرینی همت آباد با کمی 
تغییرات در ضرایب می تواند الگوی مناسبی برای سایر محلات 
هدف بازآفرینی شهری مشابه در اصفهان باشد اظهار کرد: در 
استان اصفهان براساس مطالعات وتحقیقات میدانی بعمل آمده 
بالغ بــر ۱۴ هزار هکتار از اراضی شــهری در زمره بافت های 
فرسوده وناکارآمد شهری قرار دارد که این میزان بیش از %۱۰ 
کل بافت های فرسوده وناکارآمد کشور را شامل می شود.  وی 
افزود: از بافت ناکارآمد شهر اصفهان نیز بیش از ۳۱ درصد آن را 
سکونتگاه های غیررسمی و حاشیه ای تشکیل می دهد که دقیقا 
در این پهنه ها می توان الگوی بازآفرینی همت آباد را پیاده کرد.  
مدیرکل راه و شهرســازی اســتان اصفهان ضمن تشریح این 
طرح اذعان داشت: در طرح بازآفرینی محله همت آباد به هیچ 
عنوان مسئله و دغدغه بحث ریالی، سودآوری و سرمایه گذاری 
نیســت بلکه در راستای بازآفرینی که انجام می شود گروه های 
مرتبط در حد خود، منافعاشــان تامین و نیازهای شان برطرف 
می شــود.   وی افزود: کار جدید زمانی اتفاق می افتد که بتوان 
با همکاری مردم و به صورت مســتقیم با آنان انجام شود چرا 
که اگر قرار باشــد دولت، زمین، تسهیلات و خدمات زیربنایی 
را بدهد و در نقاطی دورتر از شــهر مسکن ساخته شود دوباره 
با شهرک های جدیدی مواجه می شــویم که مشکلات بعدی 
را به همــراه دارد و هزینه های مختلفــی را افزایش می دهد.  
قاری قرآن بیان داشــت: با این نگرش مبحث بازآفرینی محله 
همت آباد را می توان به یک مجموعه سه ضلعی تعبیر کرد که 
متشــکل از مردم )بعنوان ضلع اصلی و تامین کننده اراضی(، 
دولت و شــهرداری )بعنوان ارائه دهنده تسهیلات و طرح ها( و 
بخش خصوصی )بعنوان مجری( اســت.  وی با اشاره به اینکه 
حلقه ارتباطی این گروه ها اعتماد است گفت: مهمترین موضوع 
در اجرای این مدل پروژه ها حمایت و اعتماد مردم اســت. و در 
صورت اجرای دقیق طرح، هر ســه گروه از منافع حاصل از آن 
بهره مند می شــوند.   مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان 
با بیان اینکه این طرح تســهیل امــور از محل خودش بدون 
صرف هزینه است اذعان داشت: زمانی که عرصه تحت اختیار 
ساکنین این منطقه بصورت گروهی تجمیع و به بلوک های ۴ 
تا ۵ طبقه تبدیل می شــود، در این صورت اراضی باقیمانده نیز 
برای خدمات شــهری بکار می روند.  مدیرکل راه و شهرسازی 
اســتان اصفهان بیان داشــت: برخی از الگوهای قبلی که در 
ســال های گذشته برای بازآفرینی شــهری استفاده می شد به 
صورت الگوهای منفعتی بود لذا تقریبا از ســال 9۰ که مبحث 
دفاتر تسهیل گری مطرح شد این موضوع به سمتی سوق داده 
شــد که مردم نیز باید مشارکت داشته باشند و از منافع حاصل 
از آن برخوردار شــوند.  وی خاطرنشان کرد: با بهره گیری از 
تجربه طرح بازآفرینی همت آباد، می توان نمونه های مشابه را 
در ســایر محلات مصوب بافت فرســوده اجرا کرد چرا که در 
صورت اجرای دقیق آن، بدون صــرف هیچ هزینه ای، ارزش 
افزوده هایی برای هر سه گروه ایجاد می شود و علاوه بر اینکه 
سطح زندگی مردم از لحاظ کمی )متراژ( وکیفی )ارزش خانه( 
ارتقا می یابد، خدمات و زیر ســاخت ها تامین می شــود، فاصله 

طبقاتی دهک های پایین وبالا نیز کاهش پیدا می کند.  

مدیر مخابرات منطقه گلستان : 
تسریع در رفع و کاهش میزان خرابی ها

مدیر مخابرات منطقه گلســتان بر ســرعت بخشــیدن به 
رفع خرابــی و کاهش میزان آن تاکیــد کرد. دکتر غلامعلی 
شــهمرادی که در جلسه ارزیابی  وضعیت شاخص های دیتا 
در ادارات مخابرات شهرســتان ها حضور داشت با تأکید بر 
انجــام اقدامات لازم بــه جهت کاهش میــزان خرابیها،  از 
تمامی رؤسای ادارات مخابرات در سطح استان خواست تا با 
جدیت نسبت به رفع انتظار مشتریان برنامه ریزی نمایند.وی 
هدف را بهبود وضعیت شــبکه دیتا و ارتقاء سطح نگهداری 
دانســت وافزود : با توجه به امکانات موجود باید   بتوانیم تا 
با نگهداری مناســب و به موقع  خدمات و ســرویس های 
با کیفیت به مشــترکان ارائه دهیم .مدیــر مخابرات منطقه 
گلستان استفاده از ســامانه های در نظر گرفته شده را مهم 
دانست و رصد عملکرد و بررسی وضعیت شبکه را از مزایای 
اســتفاده از این ســامانه ها دانســت و تأکید کرد اطلاع از 
وضعیت شبکه دیتا موجب خواهد شد اقدام جهت رفع خرابی 
ســریع تر صورت پذیرد.دکتر غلامعلی شــهمرادی ارزیابی 
مســتمر ادارات مخابرات شهرستانها را در دستور کار قرار داد 
و افزود:هدف تأمین نیاز و درخواســت  مشتریان است که با 

همت وت لاش مخابرات شهرستان ها انجام می پذیرد.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی گیلان خبر داد:

دو تصفیه خانه در شهرک های صنعتی سفیدرود و نالکیاشر لنگرود در حال احداث است

امتیاز - سیده شیلا رمضانی - دومین نشســت مشترک مقامات ارشد ایرانی و 
عراقی مسئول در گذرگاه مرزی شلمچه به میزبانی طرف های عراقی و با هدف تسهیل 
در تــردد زوار ایرانی و عراقی برگزار شــد.مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد اروند گفت : 
دومین نشســت مقامات ارشد ایرانی و عراقی مسئول در گذرگاه مرز شلمچه با میزبانی 
طرف های عراقی و با محوریت تســهیل در تردد زوار برگزار شد. محمدرضا اسکندری 
به عنوان نماینده عالی دولت در امور مرز بین المللی شــلمچه افزود: امروز توافقات مهم 
تســهیل تردد زوار ایرانی و عراق با عمید حمید سرکلانتر مرزی عراق به عنوان نماینده 
عالی دولت مرکزی به عنوان مقامات ارشــد عراق از مرز بین المللی شلمچه انجام گرفت 
.اســکندری تصریح کرد: در این دیدار و نشســت همچنین نیاز طرف های عراقی برای 
بهبود خدمات رسانی در مرز شــلمچه عراق نیز مطرح شد که سازمان منطقه آزاد اروند 
متعهد شــد، نماینده ای ویژه  را در جهت پیگیــری نیازمندی های طرف عراقی معرفی 
نماید.وی بیان داشت: از دیگر مصوبات این جلسه افزایش گیت های طرف عراقی برای 
پذیرش زوار ایرانی بود که مقرر شــد پذیرش زوار در بازه زیارت اربعین حســینی از مرز 
شلمچه با ۵۶ گیت گذرنامه از سوی طرف های عراقی صورت پذیرد.وی گفت:  علاوه بر 
طرح موضوعات اختصاصی از سوی مقامات عراقی مسئول در گذرگاه مرزی شلمچه با 
همتایان ایرانی، بر رفع موضوعات با همکاری  و هم افزایی تأکید شد، همچنین از سوی 
طرف عراقــی و طرف ایرانی، نمایندگانی به منظور پیگیری مصوبات جلســه همچنین 

تسریع در عملیات اجرایی آن تعیین و معرفی شدند.

امتیاز- ســیده زینب رمضانی-  مدیرکل گردشــگری 
و میــراث فرهنگی دبیر خانه مناطق آزاد کشــور گفت: پرورش 
نیروی انســانی یکی از ارکان حوزه گردشــگری در منطقه آزاد 
اروند و پیشگام در برگزاری دوره های آموزش گردشگری است.

محمد فرزاد میرزایی از برگزاری دوره های تخصصی گردشگری 
در مناطق آزاد، با هدف تربیت نیروی انسانی متخصص خبر داد 
و افــزود: راس و مهم ترین موضوعات در حوزه گردشــگری را  
پرورش نیروی انسانی متخصص دانست که با برنامه ریزی های 
انجام شــده تصمیم بر آن شد تا دوره های آموزش تخصصی را 
برای فعالین و علاقه مندان حوزه گردشــگری در سطح مناطق 
آزاد برگــزار نماییم که منطقه آزاد اروند بعنوان پایلوت پیشــگام 
در این مســیر باشــد.وی با تأکید بر اینکه گردشــگری یکی از 
مهم ترین ارکان توســعه مناطق آزاد کشور محسوب می شود، 
اظهار داشت: آموزش یکی از پایه های اصلی و کلیدی پایداری 
امر گردشــگری اســت که تلاش داریم با برگزاری دوره های 
تخصصی و کاربردی ضمن پرورش نیروی انســانی متخصص، 
خدمات دهی تأسیسات گردشــگری در مناطق آزاد، کیفی تر از 
قبل شــود.میرزایی درآمدهای حاصل از گردشــگری را یکی از 
ســالم ترین راه های درآمد زایی معرفی کرد و اذعان داشــت: 
بی تردید نقش آموزش در اشــتغالزایی حوزه توریسم بسیار حائز 
اهمیت است؛ در همین راستا با هماهنگی ها و برنامه ریزی های 
انجام شده و توان مناطق آزاد، به امید آنکه بتوان نگاه و نگرش 

گردشــگران داخلی و خارجی را نســبت به مناطقی که جذابیت 
های گردشگری دارند تغییر داد و شاهد کاهش بیکاری و افزایش 
در آمد در این مناطق باشیم.کی یادآور شد: پس از این دوره های 
تخصصی مشــترک بین همه مناطق برگزار خواهد شد.مدیرکل 
گردشــگری و میراث فرهنگی دبیرخانه شــورایعالی مناطق آزاد 
تجــاری ـ صنعتــی و ویژه اقتصــادی، تصریح کــرد: مدیریت 
گردشگری، میراث فرهنگی و صنایع دستی سازمان منطقه آزاد 
اروند بعنوان اولین برگزار کننده دوره های تخصصی در نظر دارد 
تا در تاریخ سوم و چهارم مرداد ماه در رشته های سوپروایزی در 
واحد خانه داری هتل ویژه سرپرســتان و متصدیان طبقات هتل 
در واحد خانه داری و دوره خانه داری هتل؛ اولین گام در مســیر 
توانمند سازی نیروی انسانی شاغل در حوزه گردشگری را بردارد.

مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در نهمین کنفرانس 
روابــط عمومی و صنعت که اول مرداد ماه در هتل المپیک تهران برگزار 
شــد ، به عنوان مدیر برتر حامی روابط عمومــی انتخاب  و  مدال زرین 
روابــط عمومی را دریافت نمود. نهمین کنفرانس روابط عمومی و صنعت 
بــا عنوان » روابط عمومــی صنعت در ایران ، تجربه هــا و روندها «  ، 
با حضور خســرو رفیعی رئیس انجمن روابط عمومی ایران،  حسین زاده 
قشمی مدیرکل دفتر ارتباطات وزارت صمت، دکتر تقی پور دبیرکل باشگاه 
مدیریت ارتباطات یونســکو-ایران و جمعی از اســاتید ، صاحب نظران و 
دست اندرکاران حوزه روابط عمومی برگزار شد . در این کنفرانس  همانند 
دوره های گذشته مدیر برتر حامی روابط عمومی بر اساس معیارهای این 
حوزه توســط دبیرخانه دائمی کنفرانس روابط عمومی و باشگاه مدیریت 
ارتباطات یونسکو انتخاب شــد که در سال جاری بر اساس ارزیابی های 
صورت گرفته، این عنوان به مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن 
اصفهان رســید.ویژگیهای مهندس رخصتی که منجر به انتخاب وی به 
عنوان مدیر برتر حامی روابط عمومی شد. پاسخگویی به ذینفعان به شیوه 
های مختلف از جمله میز خدمت ، توسعه ارتباطات درون و برون سازمانی 
، توجه ویژه به مسئولیت های اجتماعی شرکت ، مشارکت در برنامه های 
فرهنگی و اجتماعی ، حضور مداوم در بین کارکنان ، حضور در برنامه های 
مختلف روابط عمومی و همایش های مرتبط با شــرکت ، ارتباط وتعامل 
با رســانه ها، حضور فعال درشبکه های اجتماعی و کانال های تخصصی 
صنعت فولاد ، در نظرگرفتن جایگاه مناسب برای روابط عمومی در ساختار 
ســازمانی و ....از جمله معیار های دیگر در این انتخاب می باشد.حســین 

زاده قشــمی مدیرکل دفتر ارتباطات وزارت صمت در حاشیه این رویداد 
نیــز به خبرنگار ما گفت : صنایع معدنی و فولادی از نقاط قوت اصلی ما 
در حوزه صنعت و اقتصاد اســت و دستاوردهای چشمگیری داشته است . 
خوشبختانه در ۴۰ سال گذشته ، یکی از توفیقات جمهوری اسلامی ایران 
در فعالیت های رسانه ای در حوزه صنعت فولاد رخ داده است که به شدت 
امید آفرین است و این حاصل فعالیت روابط عمومی ها و رسانه ها در این 
حوزه است .مدیرکل دفتر ارتباطات وزارت صمت ضمن تمجید از حمایت 
های مدیریت ذوب آهن اصفهان از فعالیت های حوزه روابط عمومی که 
موجب امید بخشی در جامعه اســت ، گفت : بعد از انقلاب دستاوردهای 
امید آفرینی در حوزه فولاد برای جامعه داشتیم و رتبه ما در جهان در تولید 
فولاد نشــانگر این موفقیت است و باید تلاش کنیم این امید آفرینی را از 

طریق رسانه ها توسعه دهیم 

خــط لوله ۱۲ اینــچ خروجی کارخانــه گاز مایع ۴۰۰ به ۵۰۰ حــد فاصل مجتمع 
صنعتی شــماره ۳ شــرکت بهره برداری نفت و گاز مارون تا غرب رودخانه رامشیر 

ایمن سازی شد.
مدیر عامل این شرکت از تلاش های کارکنان در شرایط سخت آب و هوایی خوزستان 
و همکاری بخش خصوصی داخلی به خاطر اتمام موفقیت آمیز و بهینه این پروژه تقدیر 
کرد و گفــت: اهدافی چون افزایش ضریب ایمنی و حفاظت از زیســت بوم پیرامونی، 
پیشگیری از ریسک نشت خط لوله و پایداری تولید را در برنامه ریزی ایمن سازی خط 

مذکور مد نظر داشتیم.
مهندس حمیــد کاویان افزود: تامین کالا)عمدتا لوله(، احداث جاده دسترســی، حدود 
۱۰.۵ کیلومتر لوله گذاری و ۱۸ کیلومتر تســت هیدرواستاتیک علاوه بر ساخت و نصب 
۴۰۰ تکیــه گاه، مهمترین بخش های اجرایی این پروژه بودند که توســط نگهداری و 

تعمیرات خطوط لوله شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون راهبری شد.
وی با بیان اینکه ایمن ســازی خطوط لوله مســتقیما با ایمنی روســتاهای همجوار و 
ســلامت همجواران در ارتباط است، خاطرنشان کرد: همه تلاش ها روی آرامش مردم 
و به صفر رســاندن ریســک های مرتبط با نشــت خطوط لوله متمرکز شده است و از 
هیچگونه اقدامی در این راستا کوتاهی نخواهیم کرد؛ اقدامات پیشگیرانه همواره مهمتر 

و موثر تر بوده اند.

مرتضی منافی با اشــاره به اینکه انجام کارهای عمرانی تنها یکی از وظایف شهرداری 
اســت افزود: ارتقای نشاط اجتماعی با برگزاری جشــنواره های مختلف از جمله سایر 

وظایف این سازمان است. 
نائب رئیس شورای اسلامی شهر ارومیه  با تاکید بر ایتکه درهای  شورای شهر به روی 
تمامی همشــهریان باز بوده گفت: شورای شهر و شــهرداری ارومیه در تمامی اقدامات 

خود شفافیت دارد.
وی افــزود: شــهرداری در زمان به روی کار آمدن اعضای جدید شــورای اســلامی 
شــهرارومیه حدود  ۱۰۰۰ میلیارد تومان بدهی داشــت و توانست ۴۰۷ میلیارد تومان از 

این  بدهی ها را در این مدت پرداخت نماید.
منافی با اشــاره به اینکه شــهرداری حدود ۵هزار و۲۰۰ پرسنل داشته وحقوق ماهیانه 
کارکنان این سازمان حدود ۸۰ میلیارد تومان است. افزود: آسفالت معابر مناطق محروم 
دراولویت شــهرداری قرار داشته و تلاش ما این اســت تا پایان فصل کاری جدید این 

اقدام را عملی نماییم.
وی مشکل اساسی شــهر ارومیه در حوزه پسماند را مساله تفکیک از مبدا عنوان کرد 
و افزود  امیدواریم با رعایت این مســاله از ازدیاد و انباشت زباله در شهر جلوگیری شود.

مرتضی منافی با بیان اینکه شهرداری وشورای شهر ارومیه از انتقادات سازنده استقبال 
می کند افزود: شــهرداری با همکاری مردم و انتقادات ســازنده آنها می تواند در اداره 

شهر موفق تر عمل کند.

توافق مقامات ارشد ایرانی و عراقی 
در تسهیل تردد در مرز شلمچه 

آموزشتخصصیدرحوزهگردشگری
منطقهآزاداروند

مدیرعاملذوبآهناصفهانمدالزرین
حامیروابطعمومیرادریافتکرد

ایمن سازی خط لوله ۱۲ اینچ 
خروجی كارخانه گاز مایع ۴۰۰ به ۵۰۰

 شفافیت در كارها از جمله 
مطالبات اصلی شهرداری است

نائب رئیس شورای شهر ارومیه در آئین اختتامیه جشنواره تابستانه چی چستدر راستای حفاظت از محیط زیست و پایداری تولید توسط نفت و گاز مارون انجام شددر نشست مشترک مقامات ارشد ایرانی و عراقی صورت گرفت؛


